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Kamerstuknummer : 29435-230 

Vragen aan : Regering 

Commissie : Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer 

 

Nr. Vraag Blz. 

1 Is het, in het licht van de huidige financiële crisis, niet buitengewoon wenselijk 

dat de projecten die mede gefinancierd worden als gevolg van de motie 31700-

XI, nr. 16 zo snel mogelijk van start gaan, inhoudende sneller dan over drie 

jaar? 

Het is onze ambitie om de projecten zo snel mogelijk van start te laten gaan, zeker in 

het licht van de huidige financiële crisis. Zoals vermeld in onze brief, verwachten we dat 

de meeste projecten in 2009 en 2010 hun bijdrage zullen ontvangen en van start zullen 

gaan. Dit is sneller dan binnen de drie jaar die gesteld zijn in de motie.  

1 

2 Waarom informeert u gemeenten pas na vaststelling van de voorjaarsnota over 

de voorwaarden? 

Op dit moment zijn wij met alle gemeenten in gesprek om te kijken hoe de projecten op 

korte termijn van start kunnen gaan en binnen welke voorwaarden. Echter, bij de 

besluitvorming over de Voorjaarsnota 2009 moet er nog formeel besloten worden over 

het overboeken van de financiële middelen naar de begrotingen van de ministeries van 

VROM en EZ. Pas na deze formele besluitvorming, kunnen wij de voorwaarden formeel 

aan de gemeenten laten weten.  
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3 Op welke momenten zal het kabinet de Kamer verder informeren over het 

toekennen van middelen aan deze projecten? 

Wij stellen voor u jaarlijks, in oktober, te informeren over de voortgang van de 

toekenning van de middelen aan de projecten. U kunt de eerste voortgangsbrief in 

oktober 2009 verwachten. 
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4 Op welke termijn kan de start van de uitvoering van de genoemde projecten 

verwacht worden? Kan de schop bij alle projecten nog in 2009 de grond in? 

Zoals reeds bij vraag 1 beantwoord, verwachten wij dat de meeste projecten in 2009 en 

2010 hun bijdrage zullen ontvangen en van start zullen gaan. Echter, wanneer de schop 

daadwerkelijk in de grond gaat is aan de gemeente. 
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5 Voor welke projecten is niet voldoende informatie beschikbaar om snel van 

start te kunnen gaan en waarom ontbreekt deze informatie in deze gevallen? 

Van de projecten De Wieken en Mercuriuspark-Oost is er voldoende informatie 

beschikbaar uit de al ingediende TOPPER-aanvraag. Voor het project Oude Rijnzône 

loopt het Nota Ruimte traject dat voldoende informatie oplevert voor een eventuele 

toekenning. Van de overige projecten is slechts een korte beschijving op hoofdlijnen 

beschikbaar. Om alle benodigde informatie te krijgen zijn wij met alle betrokken 

gemeenten in gesprek.  
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